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          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

  

RĒZEKNES NOVADA DOME 

TAUTSAIMNIECĪBAS ATTĪSTĪBAS 

JAUTĀJUMU KOMITEJA 
REĢ.NR.90009112679 

Atbrīvošanas aleja 95A, Rēzekne, LV – 4601, 

Tel. 646 22238; 646 22231, Fax. 646 25935, 

e–pasts: info@rezeknesnovads.lv 

Informācija internetā: http://www.rezeknesnovads.lv 

 
 SĒDES PROTOKOLS 

 Rēzeknē 
 
2023.gada 23.novembrī                                                                                                   Nr. 22 
 
Sēdes veids - atklāta 
Sēde sasaukta plkst. 09:10 
Sēde atklāta plkst. 09:13 
 
Sēdi vada: komitejas priekšsēdētājs Georgijs Jevsikovs  
 
Sēdi protokolē: sēžu sekretārs - protokolists Natālija Zvīdriņa 
 
Sēdē piedalās: 

 komitejas locekļi: Deputāts Gunārs Smeilis, Deputāts Guntra Kuzmina-Jukna, Deputāts 
Zigfrīds Lukaševičs, Deputāts Rita Tērauda, Deputāts Guna Zenčenko, Deputāts Guntis 
Rasims, Deputāts Aija Kiserovska, 

 deputāti: Domes priekšsēdētājs Monvīds Švarcs (no plkst.9:13 līdz plkst.9:26), Domes 
priekšsēdētāja vietniece Ērika Teirumnieka, Deputāts Vasīlijs Arbidāns, Deputāts 
Aivars Buharins, Deputāts Vilis Deksnis (no plkst.9:19 līdz plkst.9:28), Deputāts Jānis 
Freibergs, Deputāts Felicija Leščinska, Deputāts Staņislavs Šķesters (no plkst.9:13 līdz 
plkst.9:30 un no plkst.9:36 līdz plkst.9:47), Deputāts Inta Brence, Deputāts Guna 
Popova. 

 
Uzaicinātie: 

 Attīstības plānošanas nodaļas attīstības plānošanas nodaļas vadītājs Edmunds Džiguns 
(3.§), Attīstības plānošanas nodaļas Projektu vadītājs Evita Igaune (2.§). 

 
Darba kārtībā: 
 
1. Par atļauju Jānim Aleksānam savienot amatus. 

2. Par Rēzeknes valstspilsētas un Rēzeknes novada attīstības programmas 2023. - 
2029.gadam Rēzeknes novada Rīcības un investīciju plāna aktualizēšanu. 

3. Par projekta “Publiskās ārtelpas attīstība Rēzeknes novada Ančupānu kartodromā” 
apstiprināšanu. 

4. Par rūpnieciskās zvejas limitu apjoma sadali, zvejas tiesību nomas izsoles organizēšanu, 
izsoles noteikumu un izsoles komisijas apstiprināšanu. 

5. Par speciālās atļaujas izsniegšanu komercdarbībai zvejniecībā SIA “Lauku pakalpojumi” 
Soloja ezerā. 
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6. Par speciālās atļaujas izsniegšanu komercdarbībai zvejniecībā SIA “Lauku pakalpojumi” 
Viraudas ezerā. 

7. Par speciālās atļaujas izsniegšanu komercdarbībai zvejniecībā IK “N.B.”, Ilzas ezerā. 

8. Par Sedziera ezera zvejas limitu sadali pašpatēriņa zvejai 2024.gadam. 

9. Par grozījumiem Rēzeknes novada domes 2012.gada 5.jūlija lēmumā “Par zemes 
lietošanas tiesību izbeigšanu Nekustamā īpašuma valsts kadastra informācijas sistēmā 
reģistrētām lietošanā esošām zemes vienībām un zemes vienību ieskaitīšanu pašvaldībai 
piekritīgajās zemēs Silmalas pagastā”. 

10. Par pašvaldībai piekritīgo zemes vienību ar kadastra apzīmējumiem 7872 007 0140, 7872 
007 0145 apvienošanu un starpgabala statusa noteikšanu Mākoņkalna pagastā. 

11. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam "(..)" Rikavas 
pagastā. 

12. Par dalību projektā “ECOSight”. 
 

1.§ 
Par atļauju Jānim Aleksānam savienot amatus 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot Jāņa Aleksāna 2023.gada 3.novembra iesniegumu, lūdzu 
virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
atļauju Jānim Aleksānam savienot amatus. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Vai darba stundas nepārklāsies? 

Izsaka viedokli Iveta 
Ladnā: 

Tika norādīts, ka valdes locekļa pienākumi tiks veikti pēc Kaunatas 
apvienības pārvaldes vadītāja darba pienākumu pildīšanas. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
atļauju Jānim Aleksānam savienot amatus". 

 
2.§ 

Par Rēzeknes valstspilsētas un Rēzeknes novada attīstības programmas 2023. - 
2029.gadam Rēzeknes novada Rīcības un investīciju plāna aktualizēšanu 

Ziņo Tatjana 
Kārkliniece: 

Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai domes ārkārtas 
sēdē par Rēzeknes valstspilsētas un Rēzeknes novada attīstības 
programmas 2023. - 2029.gadam Rēzeknes novada Rīcības un 
investīciju plāna aktualizēšanu. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Ir izdarīti darbi, un darbi, kas vēl jādara. Vai pārējiem darbiem revīzija 
tiek veikta? 

Izsaka viedokli 
Tatjana Kārkliniece: 

Jā, protams. Ir monitorings, kurā tiek viss izskatīts. Ja projektiem ir 
beidzies termiņš, tad no plāna tie tiek izņemti ārā. Tiek sekots, kā tiek 
izpildīts Rīcības un investīciju plāns. 
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Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
Rēzeknes valstspilsētas un Rēzeknes novada attīstības 
programmas 2023. - 2029.gadam Rēzeknes novada Rīcības 
un investīciju plāna aktualizēšanu". 

 
3.§ 

Par projekta “Publiskās ārtelpas attīstība Rēzeknes novada Ančupānu kartodromā” 
apstiprināšanu 

Ziņo Evita Igaune: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai domes ārkārtas 
sēdē par projekta “Publiskās ārtelpas attīstība Rēzeknes novada 
Ančupānu kartodromā” apstiprināšanu. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Kādas ir galvenās aktivitātes, kas tiks realizētas šajā projektā? Te nav 
nekas minēts par sēdvietu ierīkošanu šajā teritorijā. 

Izsaka viedokli Evita 
Igaune: 

Galvenās plānotās darbības ir asfalta seguma atjaunošana, ūdensvada 
izbūve, tualešu iekārtošana, gājēju celiņu izbūve, soliņu izbūve gar 
celiņiem, velotrases izbūve, virvju trases izbūve, aktīvais atpūtas 
laukums bērniem un senioriem. Visā teritorijā ir plānots izvietot arī 
soliņus, apgaismojumu un videokameras, lai būtu droša vide. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Bija vēl viens liels pasākums. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

(sniedz informāciju, papildina Evitas Igaunes ziņojumu) 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Autodroma trase pašā pamatā ir auto un moto sporta trase, kas savā 
ziņā apgrūtina jebkādu sēdvietu izvietošanu. Šādā zonā par to arī nav 
īpaši jādomā. Nākotnes jautājums ir, vai tuvumā varēs izveidot arī 
lielāku stāvlaukumu. 

Izsaka priekšlikumu 
Staņislavs Šķesters: 

Tiek minēts arī piedzīvojumu parks, kura izveidei summa ir 48 000 
euro. Vai šī summa nav par lielu? 

Izsaka viedokli Evita 
Igaune: 

Tā ir virvju trase, kurā ietilpst 24 trases. Virvju trase ir droša, 
instruktoram nav jābūt klāt. Par bērnu drošību būs atbildīgi paši vecāki. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Šāda trase novadā jau ir. 

Izsaka viedokli Evita 
Igaune: 

Tā trase ir par maksu, savukārt šī trase būs par velti. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Koku tur nav? 

Izsaka viedokli 
Edmunds Džiguns: 

Ir. 
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Izsaka viedokli 
Deputāti: 

(diskutē) 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Runa ir par to, vai summa nav par lielu. 

Izsaka viedokli Evita 
Igaune: 

Viņi paši izrēķināja un piedāvāja šādu summu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
projekta “Publiskās ārtelpas attīstība Rēzeknes novada 
Ančupānu kartodromā” apstiprināšanu". 

 
4.§ 

Par rūpnieciskās zvejas limitu apjoma sadali, zvejas tiesību nomas izsoles organizēšanu, 
izsoles noteikumu un izsoles komisijas apstiprināšanu 

Ziņo Ruta Sidorova: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par rūpnieciskās zvejas limitu apjoma sadali, zvejas tiesību nomas 
izsoles organizēšanu, izsoles noteikumu un izsoles komisijas 
apstiprināšanu. 

Izsaka viedokli 
Gunārs Smeilis: 

Ja zvejnieki redz ūdensputnus, kuri nav aizlidojuši prom, kam par to ir 
jāpaziņo? 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Ar šo jautājumu jāgriežas Dabas aizsardzības pārvaldē. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
rūpnieciskās zvejas limitu apjoma sadali, zvejas tiesību 
nomas izsoles organizēšanu, izsoles noteikumu un izsoles 
komisijas apstiprināšanu". 

 
5.§ 

Par speciālās atļaujas izsniegšanu komercdarbībai zvejniecībā SIA “Lauku 
pakalpojumi” Soloja ezerā 

Ziņo Ruta Sidorova: Izskatot SIA “Lauku pakalpojumi” 2023.gada 13. novembra 
iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
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kārtējā domes sēdē par speciālās atļaujas izsniegšanu komercdarbībai 
zvejniecībā SIA “Lauku pakalpojumi” Soloja ezerā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
speciālās atļaujas izsniegšanu komercdarbībai zvejniecībā 
SIA “Lauku pakalpojumi” Soloja ezerā". 

 
6.§ 

Par speciālās atļaujas izsniegšanu komercdarbībai zvejniecībā SIA “Lauku 
pakalpojumi” Viraudas ezerā 

Ziņo Ruta Sidorova: Izskatot SIA “Lauku pakalpojumi” 2023.gada 13. novembra 
iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par speciālās atļaujas izsniegšanu komercdarbībai 
zvejniecībā SIA “Lauku pakalpojumi” Viraudas ezerā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
speciālās atļaujas izsniegšanu komercdarbībai zvejniecībā 
SIA “Lauku pakalpojumi” Viraudas ezerā". 

 
7.§ 

Par speciālās atļaujas izsniegšanu komercdarbībai zvejniecībā IK “N.B.”, Ilzas ezerā 
Ziņo Ruta Sidorova: Izskatot IK “N.B.” 2023.gada 14. novembra iesniegumu, lūdzu virzīt 

sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
speciālās atļaujas izsniegšanu komercdarbībai zvejniecībā IK “N.B.” 
Ilzas ezerā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 
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"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
speciālās atļaujas izsniegšanu komercdarbībai zvejniecībā 
IK “N.B.”, Ilzas ezerā". 

 
8.§ 

Par Sedziera ezera zvejas limitu sadali pašpatēriņa zvejai 2024.gadam 
Ziņo Ruta Sidorova: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 

sēdē par Sedziera ezera zvejas limitu sadali pašpatēriņa zvejai 
2024.gadam. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
Sedziera ezera zvejas limitu sadali pašpatēriņa zvejai 
2024.gadam". 

 
9.§ 

Par grozījumiem Rēzeknes novada domes 2012.gada 5.jūlija lēmumā “Par zemes 
lietošanas tiesību izbeigšanu Nekustamā īpašuma valsts kadastra informācijas sistēmā 

reģistrētām lietošanā esošām zemes vienībām un zemes vienību ieskaitīšanu pašvaldībai 
piekritīgajās zemēs Silmalas pagastā” 

Ziņo Marta Vizule: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par grozījumiem Rēzeknes novada domes 2012.gada 5.jūlija 
lēmumā “Par zemes lietošanas tiesību izbeigšanu Nekustamā īpašuma 
valsts kadastra informācijas sistēmā reģistrētām lietošanā esošām 
zemes vienībām un zemes vienību ieskaitīšanu pašvaldībai 
piekritīgajās zemēs Silmalas pagastā”. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
grozījumiem Rēzeknes novada domes 2012.gada 5.jūlija 
lēmumā “Par zemes lietošanas tiesību izbeigšanu Nekustamā 
īpašuma valsts kadastra informācijas sistēmā reģistrētām 
lietošanā esošām zemes vienībām un zemes vienību 
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ieskaitīšanu pašvaldībai piekritīgajās zemēs Silmalas 
pagastā”". 

 
10.§ 

Par pašvaldībai piekritīgo zemes vienību ar kadastra apzīmējumiem 7872 007 0140, 
7872 007 0145 apvienošanu un starpgabala statusa noteikšanu Mākoņkalna pagastā 

Ziņo Marta Vizule: Izskatot Kaunatas apvienības pārvaldes 2023.gada 4.septembra 
iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par pašvaldībai piekritīgo zemes vienību ar 
kadastra apzīmējumiem 7872 007 0140, 7872 007 0145 apvienošanu 
un starpgabala statusa noteikšanu Mākoņkalna pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
pašvaldībai piekritīgo zemes vienību ar kadastra 
apzīmējumiem 7872 007 0140, 7872 007 0145 apvienošanu 
un starpgabala statusa noteikšanu Mākoņkalna pagastā". 

 
11.§ 

Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam "(..)" Rikavas 
pagastā 

Ziņo Marta Vizule: Izskatot SIA ”Latvijasmernieks.lv” sertificētas zemes ierīkotājas 
Kristīnes Mundas 2023.gada 15.novembrī iesniegto zemes ierīcības 
projektu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā 
domes sēdē par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam 
īpašumam "(..)" Rikavas pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam 
īpašumam "(..)" Rikavas pagastā". 

 
12.§ 

Par dalību projektā “ECOSight” 
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Ziņo Inga Zeltiņa-
Ušpele: 

Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par dalību projektā “ECOSight”. 

Izsaka viedokli Ērika 
Teirumnieka: 

Kuri speciālisti ir paredzēti dalībai šajā projektā? 

Izsaka viedokli Inga 
Zeltiņa-Ušpele: 

Tie varētu būt speciālisti no apvienībām, kas brauc un gūst pieredzi. 

Izsaka viedokli Ērika 
Teirumnieka: 

Kurš apvienībās nodarbojas ar dabas teritorijas aizsardzības, 
bioloģiskās daudzveidības un tūrisma attīstības plānošanas dokumentu 
izstrādi? 

Izsaka viedokli Inga 
Zeltiņa-Ušpele: 

Konkrēti vārdus un uzvārdus nepateikšu. 

Izsaka viedokli Ērika 
Teirumnieka: 

Apvienību pārvaldēs ar plānošanas dokumentu izstrādi nenodarbojas. 

Izsaka viedokli 
Edmunds Džiguns: 

Par plānošanas dokumentiem varētu būt atbildīgas Attīstības 
plānošanas darbinieces. 

Izsaka viedokli Ērika 
Teirumnieka: 

Kuri tad brauks? Un dabas aizsardzība arī tā kā nebūtu pašvaldības 
kompetencē. 

Izsaka viedokli Inga 
Zeltiņa-Ušpele: 

Dabas aizsardzība nav domāta tikai kā dabas aizsardzība. Dabas 
aizsardzība ir domāta plānošanas kontekstā, jo visi plānošanas 
dokumenti nākotnē būs saistīti ar "zaļajām" lietām. 

Izsaka viedokli Ērika 
Teirumnieka: 

Vai apvienību pārvaldēs tiek strādāts ar plānošanas dokumentiem? 

Izsaka viedokli Jānis 
Troška: 

Iesaistīti ir. 

Izsaka viedokli Inga 
Zeltiņa-Ušpele: 

Teritorija plānošana ir viens no amatiem, kas ir pašvaldībā. 

Izsaka viedokli Ērika 
Teirumnieka: 

Runa bija, ka brauks darbinieki arī no apvienībām. 

Izsaka viedokli Jānis 
Troška: 

Tie varētu būt vietnieki Apsaimniekošanas plānošanas jautājumos. 

Izsaka viedokli Ērika 
Teirumnieka: 

Šādi jautājumi tiek uzdoti, lai saprastu, kāds ieguvums ir pašvaldībai, 
jo tas ir gan priekšfinansējums, gan arī līdzfinansējums. Un 20 000 
euro ir liela nauda, ņemot vērā esošās budžeta vajadzības. No šī 
lēmuma apraksta nevar īsti saprast. Gribētos saprast, cik dalībnieki 
brauks. 

Izsaka viedokli Inga 
Zeltiņa-Ušpele: 

Šobrīd visas plānotāju vietas nav aizpildītas. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Šāda veida projekti saistās ar to, ka mācamies, mācamies, bet 
pielietojuma dzīvē īsti nekur arī nav. No šīs aktivitātes ir arī kāds 
materiāls labums? Šādos projektos liek ne tikai braukāšanu un 
mācīšanos. 

Izsaka viedokli Inga 
Zeltiņa-Ušpele: 

Šajā projektā materiālā vērtība nav iegūstama. Ir grūti izvērtēt 
"mīksto" projektu izvērtējumu ilgtermiņā. Lai pašvaldība varētu 
attīstīties, kā moderna pašvaldība, kura piesaista jaunas ģimenes, 
jauniešus, ambiciozus cilvēkus, tad ir arī jābūt modernai domāšanai. 
Šādi projekti palīdz uzturēt šādu modernu domāšanu. To var arī 
nedarīt. Tā ir katra paša izvēle. Ir būtiski arī, kāda situācija ir ar 
budžetu. 
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          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

(izsaka viedokli) 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Aicinājums uz domes sēdi ierasties Intai Rimšānei un sniegt visu 
nepieciešamo informāciju par šo projektu. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Kas ir šie 10 partneri? 

Izsaka viedokli Inga 
Zeltiņa-Ušpele: 

Tās ir dažādas universitātes un pašvaldības Grieķijā, Īrijā un citās 
Eiropas valstīs. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Nosūtot pārstāvjus no savas puses, būtu jāizvērtē, vai šie cilvēki 
atvestu arī pieredzi atpakaļ. Nav jāsūta pārstāvji pēc principa - viņš vēl 
nav bijis. 

Izsaka viedokli Inga 
Zeltiņa-Ušpele: 

Tas ir atkarīgs ne tikai no projektu vadītāja, bet arī no izpilddirektora, 
kurš uzdot rīkojumu braukt. 

Izsaka viedokli Ērika 
Teirumnieka: 

Rakstot projektu ir jābūt pilnīgi skaidram, kuri brauc. 

Izsaka viedokli Inga 
Zeltiņa-Ušpele: 

Notiek liela kadru mainība, līdz ar to nevar paredzēt, kurš tieši brauks. 

Izsaka viedokli Ērika 
Teirumnieka: 

Runa iet nevis par vārdiem un uzvārdiem, bet gan noteiktas jomas 
speciālistiem. 

Izsaka viedokli Inga 
Zeltiņa-Ušpele: 

Apvienību pārvaldēs arī ir vietnieki, kuri nodarbojas ar teritorijas 
plānošanu, līdz ar to viņi arī varētu būt iesaistīti. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Aicinājums uz domes sēdi sniegt skaidrojumu, kādas nodaļas 
piedalīsies, kādi speciālisti brauks, vai pārstāvji būs no Centrālās 
pārvaldes vai arī no apvienību pārvaldēm? 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Georgijs Jevsikovs, Guntra Kuzmina-Jukna, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda, 
Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - 1 (Aija Kiserovska) 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
dalību projektā “ECOSight”". 

 
 

 
Sēde slēgta plkst. 09:47 
 
 
Sēdes vadītājs, 
komitejas priekšsēdētājs:                                                                         Georgijs Jevsikovs 
 
 
 
 
Protokoliste:          Natālija Zvīdriņa 

 


